
www.obecmorasice.cz 

 
 

3/2020 

±ȅŘłǾł ƻōŜŎ aƻǊŀǑƛŎŜ 

zdarma 

 
½Ŝ ȌƛǾƻǘŀ Ǿ ƴŀǑƝ ƻōŎƛ (FZ) 

ÚVODNÍ SLOVO
VłȌŜƴƝ ƻōőŀƴŞ ƻōŎŜ aƻǊŀǑƛŎŜΣ 

ƭŞǘƻ ƧŜ Ȋŀ ƴłƳƛ ŀ őŜƪł ƴłǎ ōŜȊǇƻŎƘȅōȅ ƪǊłǎƴŞ ōŀōƝΦ ± ƴŀǑƝ ƻōŎƛ ǇǊƻōƝƘŀƧƝ Ǿ ǊłƳŎƛ ƳƻȌƴƻǎǘƝ ǎǇƻƭŜőŜƴǎƪŞ ŀƪŎŜΣ 

ƴŠƪǘŜǊŞ ǾǑŀƪ ƳǳǎŜƭȅ ōȇǘ ǇǌŜǎǳƴǳǘȅ ƴŜōƻ ȊŎŜƭŀ ȊǊǳǑŜƴȅΦ Iŀǎƛőƛ ƧŜȊŘƝ ƴŀ ǎƻǳǘŠȌŜ a Ǒƪƻƭŀ ǎǘŀƴŘŀǊŘƴŠ ȊŀƘłƧƛƭŀ 

ǑƪƻƭƴƝ ǊƻƪΦ  

aŜȊƛ ƘƭŀǾƴƝ ǳŘłƭƻǎǘƛΣ ƪǘŜǊŞ ƴłǎ v ƴŜƧōƭƛȌǑƝ ŘƻōŠ őŜƪŀƧƝ, ƧŜ ǾƝƪŜƴŘ 3.- пΦ ǌƝƧƴŀΣ ƪŘȅ ǎŜ ǳǎƪǳǘŜőƴƝ ƪǊŀƧǎƪŞ Ǿƻƭōȅ ŀ 

ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ƻƪǊŜǎƴƝ Ƙŀǎƛőǎƪł ǎƻǳǘŠȌ ƴŀ ǾŜƭƪŞƳ ƘǌƛǑǘƛ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘΦ 5łƭŜ ŘǊȌƳŜ ǇŀƭŎŜ ǑƪƻƭŜΣ ǾȅǳőǳƧƝŎƝƳ ŀ ƘƭŀǾƴŠ 

ǾǑŜƳ ǊƻŘƛőǻƳΣ ŀōȅ ǎŜ ƴŜƻǇŀƪƻǾŀƭ ƧŀǊƴƝ ǎŎŞƴłǌ ŘƛǎǘŀƴőƴƝ Ǿȇǳƪȅ. 

tǌƝƧŜƳƴŞ Řƴȅ ǇǌŜƧŜ 

wŜŘŀƪőƴƝ ǊŀŘŀ ȊǇǊŀǾƻŘŀƧŜ 2Ŝǎƪȇ ǾŜƴƪƻǾ 

 

αYŘȅȌ Ƴƛ ōȅƭƻ р ƭŜǘΣ Ƴŀǘƪŀ Ƴƛ ƴŜǳǎǘłƭŜ ǌƝƪŀƭŀΣ ȌŜ ǑǘŠǎǘƝ ƧŜ ƪƭƝőŜƳ ƪ ȌƛǾƻǘǳΦ YŘȅȌ ƧǎŜƳ ǑŜƭ Řƻ ǑƪƻƭȅΣ Ǉǘŀƭƛ ǎŜ ƳŠΣ Ŏƻ ŎƘŎƛ ōȇǘΣ ŀȌ 

vyrostǳΦ bŀǇǎŀƭ ƧǎŜƳ αǑǙŀǎǘƴȇάΦ yŜƪƭƛ ƳƛΣ ȌŜ ƧǎŜƳ ǵƪƻƭ ƴŜǇƻŎƘƻǇƛƭΣ ŀ Ƨł ƧƛƳ ǌŜƪƭΣ ȌŜ ƻƴƛ ƴŜǇƻŎƘƻǇƛƭƛ ȌƛǾƻǘΦ ά 

Ŏƛǘłǘ Johna Lennona  
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 9ǾƛŘŜƴőƴƝ őƝǎƭƻ aY 2Y 9 ммуосΣ ǾȅŘŀǾŀǘŜƭ hōŜŎ aƻǊŀǑƛŎŜΣ ǾȅŘłƴƻ 23. 9. 2020  

Usnesení ze zasedání zastupitelstva obce MoraŅice ze dne 
25. 6. 2020
Zastupitelstvo obce MƻǊŀǑƛŎŜ Ǉƻ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ 
schvaluje: 

1. tǌƛƧŜǘƝ ŦƛƴŀƴőƴƝƘƻ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ƻŘ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ 
όa½Ŝύ ƴŀ ȊƳƝǊƴŠƴƝ ŘƻǇŀŘǻ ƪǻǊƻǾŎƻǾŞ ƪŀƭŀƳƛǘȅ Ǿ 
ƭŜǎƝŎƘ Ȋŀ ƻōŘƻōƝ ƻŘ мΦ 10. 2017 do 31. 12. 2018 ve 
ǾȇǑƛ мнмΦрусΣ-YőΦ 

2. tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎŜ L2 ммт5унмл!муср ƻŘ aaw 2w ƴŀ 
ŀƪŎƛ hǇǊŀǾŀ ƳƝǎǘƴƝ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ нō ŀ рō Ǿ ƻōŎƛ 
aƻǊŀǑƛŎŜ ǾŜ ǾȇǑƛ мΦнлуΦолуΣ-YőΦ 

3. tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎŜ L2 ммт5лсоллллут ƻŘ aaw 2w ƴŀ 
ŀƪŎƛ мп ½¢L aƻǊŀǑƛŎŜ όIƻƭƛőƪȅύ ǾŜ ǾȇǑƛ мΦмнлΦлллΣ-
YőΦ 

4. tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎŜ L2 ммт5унмл.нммр ƻŘ aaw 2w ƴŀ 
ŀƪŎƛ ~ƪƻƭƴƝ ƘǌƛǑǘŠ aƻǊŀǑƛŎŜ ǾŜ ǾȇǑƛ фппΦолнΣ-YőΦ 

5. tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎŜ ƻŘ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ Ȋ Programu 
ƻōƴƻǾȅ ǾŜƴƪƻǾŀ őΦ h¿t½κнлκннпрт ƴŀ  ŀƪŎƛ 
αwŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ōǳŘƻǾȅ őΦǇΦ ом {ƪǳǇƛŎŜ ς [ƻƧȊƛőƪŀά 
ǾŜ ǾȇǑƛ улΦлллΣ-YőΦ 

6. tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎŜ ƻŘ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ őΦ 
hYyκнлκнннфу ƴŀ ǇƻǌƝȊŜƴƝ ǊŀŘƛƻǎǘŀƴƛŎ ǇǊƻ {5I  ǾŜ 
ǾȇǑƛ нлΦлллΣ-YőΦ 

7. aƛƳƻǌłŘƴƻǳ ƻŘƳŠƴǳ ǎǘŀǊƻǎǘƻǾƛ ƻōŎŜ Ȋŀ ǇǊłŎŜ 
ƴŀŘ ǊłƳŜŎ Ǿȇƪƻƴǳ ŦǳƴƪŎŜ ǎǘŀǊƻǎǘȅ ǾŜ ǾȇǑƛ мΣр 
ƴłǎƻōƪǳ ƳŠǎƝőƴƝ ƻŘƳŠƴȅΦ  

8. Od 1. 7. нлнл ǇǌƝǎǇŠǾŜƪ ƴŀ ǎǘǊŀǾƻǾłƴƝ ǳǾƻƭƴŠƴŞƳǳ 
őƭŜƴƻǾƛ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ǾŜ ŦƻǊƳŠ ǎǘǊŀǾŜƴŜƪ ǾŜ ǾȇǑƛ 
80,-Yő ōŜȊ ŘƻǇƭŀǘƪǳΦ  

9. tǊƻŘŜƧ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦőΦ фмκмп ƻ ǾȇƳŠǌŜ мор Ƴн Ǿ ƪΦǵΦ 
ZbyhƴŠǾƛŎŜ ƳŀƴȌŜƭǻƳ I.Σ ½ōȅƘƴŠǾƛŎŜ мфΦ {ƳƭƻǳǾŀ 
ōǳŘŜ ǳȊŀǾǌŜƴŀ ŘƭŜ ǎŎƘǾłƭŜƴŞƘƻ ŎŜƴƝƪǳ ǇǊƻ ǇǊƻŘŜƧ 
ǇƻȊŜƳƪǻ ƻōŎŜ όŎŜƴŀ ŀ ǘŜǊƳƝƴ ǵƘǊŀŘȅ ƪǳǇƴƝ ŎŜƴȅύΦ  

10. tǊƻŘŜƧ őłǎǘƛ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦőΦ орκн ƻ ǾȇƳŠǌŜ ŎŎŀ мс 
Ƴн Ǿ ƪΦǵΦ Iƻƭƛőƪȅ ǳ /ƘǊǳŘƛƳƛ ƳŀƴȌŜƭǻƳ W.Σ Iƻƭƛőƪȅ 
45. Smlouva bude uzŀǾǌŜƴŀ ŘƭŜ ǎŎƘǾłƭŜƴŞƘƻ 
ŎŜƴƝƪǳ ǇǊƻ ǇǊƻŘŜƧ ǇƻȊŜƳƪǻ ƻōŎŜ όŎŜƴŀ ŀ ǘŜǊƳƝƴ 
ǵƘǊŀŘȅ ƪǳǇƴƝ ŎŜƴȅύΦ  

11. YƻǳǇƛ ŀƭǘłƴǳ ǾőŜǘƴŠ ǇƻȊŜƳƪǳ όǇƻȊŜƳŜƪΣ ǇŜǊƎƻƭŀΣ 
ƪǊōΣ αƻǇƭƻŎŜƴƝάΣ ȊłƳƪƻǾł ŘƭŀȌōŀΣ ǾȅōŀǾŜƴƝ 
ƴłōȅǘƪŜƳ ς т ƪǎ ǎǘƻƭǻΣ мп ƪǎ ƭŀǾƛŎύ ƴŀ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦő  
умκс Ǿ ƪΦǵΦ WŀƴƻǾƛŎŜ ǳ /Ƙrudimi za dohodnutou 
cenu 260.000,-YőΦ  

12. tƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ŘƻǘŀŎƛ aaw Ȋ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǇƻŘǇƻǊȅ 
ƻŘǎǘǊŀƶƻǾłƴƝ ǑƪƻŘ ƴŀ ƻōŜŎƴƝƳ ƳŀƧŜǘƪǳ Ǉǌƛ 

ǇƻǾƻŘƴƝŎƘ нлнл ς ƻǇǊŀǾȅ ƳƝǎǘƴƝŎƘ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ όŘƻ 
ƭǳƪΣ ƘǌƛǑǘŠ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘύΦ  

13. tƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƴŀ tŀǊŘǳōƛŎƪȇ ƪǊŀƧ ƻ ŘƻǘŀŎƛ ƴŀ 
ǇƻǌƝȊŜƴƝ ŘƻǇǊŀǾƴƝƘƻ ŀǳǘƻƳƻōƛƭǳ ǇǊƻ ƘŀǎƛőŜΦ  

14. tƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ōŜȊǵǇƭŀǘƴȇ ǇǌŜǾƻŘ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦőΦ 
остκн Ǿ ƪΦǵΦ WŀƴƻǾƛŎŜ ǳ /ƘǊǳŘƛƳƛ όǇƻŘ ƳƝǎǘƴƝ 
ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝ Řƻ tŀƭǳőƛƴύΣ őłǎǘƛ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦőΦ орфκмм 
Ǿ ƪΦǵΦ WŀƴƻǾƛŎŜ ǳ /ƘǊǳŘƛƳƛ ŀ őłǎǘƛ ǇƻȊŜƳƪǳ όǇƻǇǌΦ 
ŎŜƭȇ ǇƻȊŜƳŜƪύ ǇΦőΦ сло ƪΦǵΦ aƻǊŀǑƛŎŜ ǳ /ƘǊǳŘƛƳƛ 
όƴłƘƻƴ ƪ ƴłǾŜǎƴƝƳǳ ǊȅōƴƝƪǳύΦ 

15. ½ƳŠƴǳ ǘŜǊƳƝƴǳ ǊŜŀƭƛȊŀŎŜ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ǎƻŎΦ 
ȊŀǌƝȊŜƴƝ Ǒƪƻƭȅ ƴŀ Ǌƻƪ нлнмΣ ǇƻƪǳŘ ǎŜ Ȋ ŘǻǾƻŘǳ 
ŀŘƳƛƴƛǎǘǊŀŎŜ ƴŜǎǘƛƘƴŜ Ǿ ǊƻŎŜ ƭŜǘƻǑƴƝƳΦ 

16. wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ őΦнκнлнлΣ ƪǘŜǊŞ ƧŜ ǇǌƝƭƻƘƻǳ 
ǘƻƘƻǘƻ ǳǎƴŜǎŜƴƝΦ 

17. {ŎƘǾŀƭǳƧŜ ǵőŜǘƴƝ ȊłǾŠǊƪǳ ƻōŎŜ Ȋŀ Ǌƻƪ нлмфΦ  

18. {ŎƘǾŀƭǳƧŜ ȊłǾŠǊŜőƴȇ ǵőŜǘ ŀ ŎŜƭƻǊƻőƴƝ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ 
ƻōŎŜ Ȋŀ Ǌƻƪ нлмф ǾőŜǘƴŠ ȊǇǊłǾȅ ƻ ǾȇǎƭŜŘƪǳ 
ǇǌŜȊƪƻǳƳłƴƝ ƘƻǎǇƻŘŀǌŜƴƝ ƻōŎŜ aƻǊŀǑƛŎŜ Ȋŀ Ǌƻƪ 
нлмф ōŜȊ ǾȇƘǊŀŘΦ 

19. hōŜŎƴŠ ȊłǾŀȊƴƻǳ ǾȅƘƭłǑƪǳ őΦ мκнлнл όƻŘǇŀŘȅύ ŀ őΦ 
нκнлнл όȊǊǳǑƻǾŀŎƝ ǌłŘ ǇƻƘǌŜōƛǑǘŠύΦ 

20. ½ƳŠƴǳ ƻǇǊłǾƴŠƴŞƘƻ Ȋ ƳŀƴƛǇǳƭŀőƴƝƘƻ ǌłŘǳ ƴŀ 
ƴłǾŜǎƴƝ ǊȅōƴƝƪ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘ Ȋ ƻōŎŜ ƴŀ ƳŀƧƛǘŜƭŜ 
ŘƻƳǳ őΦǇΦ мо Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘ όōȇǾŀƭȇ ƳƭȇƴύΦ 

21. wŜǾƻƪƻǾłƴƝ ǳǎƴŜǎŜƴƝ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ƻōŎŜ ȊŜ ŘƴŜ 
нтΦфΦнлмт ōƻŘ тΦ ƻ ǇǊƻŘŜƧƛ őłǎǘƛ ǇƻȊŜƳƪǳ ǇΦőΦ фмκн 
Ǿ ƪΦǵΦ ½ōȅƘƴŠǾƛŎŜ ǇŀƴƝ Y. a panu P. 

22. tƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƛ ƻ ȊƳŠƴǳ tw±Y tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ 
όȊƳŠƴŀ ƴŀ 52h±ύ ǳ ƳƝǎǘƴƝŎƘ őłǎǘƝ ƻōŎŜ aƻǊŀǑƛŎŜΦ 

.ŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝΥ 

2ŜǊǇłƴƝ ǊƻȊǇƻőǘǳ ƪ омΦрΦнлнлΦ 

½łǾŠǊŜőƴŞ ǵőǘȅ ƳƛƪǊƻǊŜƎƛƻƴǻ ό/ƘǊǳŘƛƳǎƪƻ ŀ ½łǇŀŘƴŠ 
od Chrudimi). 

½ǇǊłǾǳ ŦƛƴŀƴőƴƝƘƻ ǾȇōƻǊǳΦ 

YƻƴłƴƝ wŀƭƭȅŜ ¿ŜƭŜȊƴŞ ƘƻǊȅ ŘƴŜ мΦуΦнлнл ƻŘ с ƘƻŘΦ Řƻ 
18. hod. 

Neschvaluje: 

hǇǊŀǾǳ ƳƝǎǘƴƝ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘ ƻŘ őΦǇΦ мо ƪ 
ƻŘōƻőŎŜ ƪ őΦǇΦ руΦ 
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Usnesení Rady obce ċ. 6/2020 
1. wh ǳƪƭłŘł ǎǘŀǊƻǎǘƻǾƛ ǇǊƻƧŜŘƴŀǘ ŎŜƭƻǳ ǎǘƝȌƴƻǎǘ 

ǎ ƻōőŀƴȅ ƻōŎŜ ½ōȅƘƴŠǾƛŎŜΣ ƪǘŜǌƝ ǾȅǳȌƝǾŀƧƝ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ 

ȊłȊŜƳƝ ƴŀ ƘǌƛǑǘƛ ǾŜ ½ōȅƘƴŠǾƛŎƝŎƘ ŀ ǳǇƻzornit je na 

ƴǳǘƴƻǎǘ ŘƻŘǊȌƻǾłƴƝ ȊłƪƻƴŜƳ ǎǘŀƴƻǾŜƴȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪ 

ǇǊƻ ƴƻőƴƝ ƪƭƛŘ ŀǇƻŘΦ 

2. wh ōŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ǎǘŀǊƻǎǘȅ ƻ 

ƴŀōƝŘŎŜ ǇΦ 9ǊƭŜōŀŎƘŀΣ ƪǘŜǊȇ ƴŀōƝȊƝ hōŎƛ aƻǊŀǑƛŎŜ ƪ 

ǇǊƻŘŜƧƛ αȊŀƘǊłŘƪǳά ǊŜǎǘŀǳrace Janovanka za 

270.000,-Yő όǇǻǾƻŘƴƝ ŎŜƴŀ ōȅƭŀ нслΦлллΣ-Yőύ ŀ 

ŘƻǇƻǊǳőǳƧŜ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ƴŀ ƴŜƧōƭƛȌǑƝƳ ȊŀǎŜŘłƴƝ 

zastupitelstva obce. 

3. wh ōŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎƛ ǎǘŀǊƻǎǘȅ ƻ 

ǇǊǻōŠƘǳ ǇǊŀŎƝΣ ǘŜǊƳƝƴŜŎƘ ŘƻŘłƴƝ ǇƻŘƪƭŀŘǻ ŀ ŘŀƭǑƝŎƘ 

ǇƻȌŀŘŀǾŎƝŎƘ ǇǊƻ ǳǇƭŀǘƴŠƴƝ ŘƻǘŀŎŜ ƴŀ ǎƻŎƛłƭƴƝ ȊŀǌƝȊŜƴƝ 

Ǿ ½~ aƻǊŀǑƛŎŜΣ ƪǘŜǊȇ a!{ ¿ŜƭŜȊƴƻƘƻǊǎƪȇ ǊŜƎƛƻƴ 

ŘƻǇƻǊǳőƛƭŀ wh {½LC IǊŀŘŜŎ YǊłƭƻǾŞ ƪŜ ǎŎƘǾłƭŜƴƝΦ 

4. wh ōŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ ȌłŘƻǎǘ ƳŀƴȌŜƭǻ IǊǳōȇŎƘ 

ƴŀ ƪƻǳǇƛ őłǎǘƛ ǇŀǊŎŜƭƴƝƘƻ ǇƻȊŜƳƪǳ  

őΦ ссκн ƻ ǾȇƳŠǌŜ мпр Ƴн ŀ ŘƻǇƻǊǳőǳƧŜ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ 

ȌłŘƻǎǘƛ ƴŀ ƴŜƧōƭƛȌǑƝƳ ȊŀǎŜŘłƴƝ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ƻōŎŜΦ 

5. wh ǎŎƘǾŀƭǳƧŜ {ƳƭƻǳǾǳ ƻ ǎƳƭƻǳǾŠ ōǳŘƻǳŎƝ ƻ 

ȊǌƝȊŜƴƝ ǾŠŎƴŞƘƻ ōǌŜƳŜƴŜ ŀ ŘƻƘƻŘǳ ƻ ǳƳƝǎǘŠƴƝ ǎǘŀǾōȅ 

őΦ L±-12-нлнлппуκ±.κлмΤ ƴłȊŜǾ ǎǘŀǾōȅ Υ aƻǊŀǑƛŎŜΣ 

WŀƴƻǾƛŎŜΣ ǇǇőΦнлр-ƪƴƴ ǎ 29½  5ƛǎǘǊƛōǳŎŜΣ ŀΦǎΦ 

6. wh ōŜǊŜ ƴŀ ǾŠŘƻƳƝ ƛƴŦƻǊƳŀci starosty o 

ƻōŘǊȌŜƴƝ ǎǘłǘƴƝƘƻ ƪƻƳǇŜƴȊŀőƴƝƘƻ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ǾŜ ǾȇǑƛ 

925.000,-Yő ƴŀ ȊƳƝǊƴŠƴƝ ŘƻǇŀŘǻ ǇƻƪƭŜǎǳ ŘŀƶƻǾȇŎƘ 

ǇǌƝƧƳǻ ƻōŎƝ Ǿ ǎƻǳǾƛǎƭƻǎǘƛ ǎ ǾȇǇƭŀǘƻǳ ǘȊǾΦ 

ƪƻƳǇŜƴȊŀőƴƝƘƻ ōƻƴǳǎǳΦ 

7. wh ǎŎƘǾŀƭǳƧŜ ǇŜƴŠȌƴƝ ŘŀǊ CŀǊƴƝ /ƘŀǊƛǘŠ 2w 

/ƘǊǳŘƛƳ ǾŜ ǾȇǑƛ сΦлллΣ-YőΦ 

8. RO scƘǾŀƭǳƧŜ ƴłƪǳǇ ŎƘŜƳƛŎƪŞƘƻ ȊłŎƘƻŘǳ ƴŀ 

ƘǌƛǑǘŠ ǾŜ ½ōȅƘƴŠǾƛŎƝŎƘΦ

  

POZVÁNKA NA 
VEľEJNÉ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE, 

Y¢9w; {9 .¦59 Yhb!¢ 5b9 нпΦ ф. нлнл h5 муΥлл Ih5Lb ± Ih{th5= ±9 5±hy9 ± ahw!~L/N/I 

Program: tǌƛƧŜǘƝ ŘƻǘŀŎƝ όƭŜǎȅΣ ǇƻǾƻŘƴŠΣ 5h!ύ 

 ½łƳŠǊ ǇǊƻŘŀǘ ǇƻȊŜƳŜƪ ǾŜ ½ōȅƘƴŠǾƛŎƝŎƘ 

 hŘƪǳǇ ΣΣǇŜǊƎƻƭȅά ǳ WŀƴƻǾŀƴƪȅ ς ȊƳŠna ceny 

 .ŜȊǵǇƭŀǘƴȇ ǇǌŜǾƻŘ ǇƻȊŜƳƪǳ ƻŘ tY ς ŎƘƻŘƴƝƪ 5ǳōƛƴŀ 

 wƻȊǇƻőǘƻǾŞ ƻǇŀǘǌŜƴƝ 

 tƻŘłƴƝ ȌłŘƻǎǘƝ ƻ ŘƻǘŀŎŜ όth±Σ aƛƪǊƻǊŜƎƛƻƴȅΣ aaw ǇƻǾƻŘƶƻǾŞ ǑƪƻŘȅΣ aaǊ ƻǇǊŀǾȅ 

ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝΣΧύ 

 2ŜǊǇłƴƝ ǊƻȊǇƻőǘǳ ƪ 31. 8. 2020 

 ±ȇōŠǊƻǾł ǌƝȊŜƴƝ ƴŀ ŘƻŘŀǾŀǘŜƭŜ ǇǊŀŎƝ όƘǌƛǑǘŠ WŀƴƻǾƛŎŜΣ ǎƻŎƛłƭƴƝ ȊłȊŜƳƝ ½~a~ύ 

 ½ǇǊłǾȅ ǾȇōƻǊǻ ŀ ƪƻƳƛǎŜ 

wǻȊƴŞ 
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OBECNÍ ÚľAD INFORMUJE 
±łȌŜƴƝ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞΣ

ǾŠǌƝƳΣ ȌŜ ǎƛ ǾŠǘǑƛƴŀ Ȋ ƴłǎ ǳȌƛƭŀ ǇŠƪƴŞ ƭŞǘƻ ƛ ǇǌŜǎ 

ƳƴƻƘł ƻƳŜȊŜƴƝΣ ƪǘŜǊł ƴłƳ ȊǇǻǎƻōƛƭ ŎƻǾƛŘΦ włŘ ōȅŎƘ 

Ǿłǎ ǘƻǳǘƻ ŎŜǎǘƻǳ ƛƴŦƻǊƳƻǾŀƭΣ Ŏƻ ƴƻǾŞƘƻ ǎŜ ƴłƳ 

podŀǌƛƭƻ ōŠƘŜƳ ǇǊłȊŘƴƛƴ Řƻƪƻƴőƛǘ ŀ ƧŀƪŞ ǵƪƻƭȅ ƴłǎ 

Řƻ ƪƻƴŎŜ Ǌƻƪǳ ƧŜǑǘŠ őŜƪŀƧƝΦ 

tŀǘǊƴŠ ƴŜƧǾŠǘǑƝ ŀƪŎƝ ōȅƭƻ ǾȅōǳŘƻǾłƴƝ ƴƻǾŞ 

ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ ƪƻƭŜƳ Ǒƪƻƭȅ ŀ ƘǌōƛǘƻǾŀΣ ƪǘŜǊł ƧƛȌ ƴǳǘƴŠ 

ǾȅȌŀŘƻǾŀƭŀ ƻǇǊŀǾǳΦ ¢ŀƪŞ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎŜ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘ Ȋŀ 

ƳƻǎǘƪŜƳ α5ƻ ƭǳƪά ǇǊƻǑƭŀ ŎŜƭƪƻǾƻǳ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎƝΦ 

tǌƝǘƻƳƴƻǎǘ ǎƛƭƴƛőƴƝŎƘ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǎǘǊƻƧǻ ǾȅǳȌƛƭƛ ƛ 

ƴŠƪǘŜǌƝ ƻōőŀƴŞ ŀ ƴŜŎƘŀƭƛ ǎƛ ƴŀ ǎǾŞ ƴłƪƭŀŘȅ ƻǇǊŀǾƛǘ 

ǾƧŜȊŘȅ ƪŜ ǎǾȇƳ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘŜƳΦ 

{ƻǳőŀǎƴŠ ƧǎƳŜ ǇǊƻǾŜŘƭƛ ǘŀƪŞ ƻǇǊŀǾǳ ǾƧŜȊŘǻ ƪ 

ŘƻƳǻƳΣ ƪǘŜǊŞ ōȅƭȅ ȊƴƛőŜƴȅ Ǉǌƛ őŜǊǾƴƻǾŞ ǇƻǾƻŘƴƛΦ bŀ 

ǘȅǘƻ ƻǇǊŀǾȅ ƧǎƳŜ ǾȅǳȌƛƭƛ ŘŀǊ ƻŘ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ 

ƴŀ ƻǇǊŀǾǳ ƻōŜŎƴƝŎƘ ƳŀƧŜǘƪǻ ȊƴƛőŜƴȇŎƘ ǇƻǾƻŘƴŠƳƛ 

ǾŜ ǾȇǑƛ млл ǘƛǎΦ YőΦ ½ ƴŜǾȅőŜǊǇŀƴȇŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ 

ǇǌƛǎǇŠƧŜƳŜ ƴŀ ƻǇǊŀǾǳ ǇƻǑƪƻȊŜƴŞƘƻ Ƴƻǎǘƪǳ ǇǌŜǎ 

.ȅƭŀƴƪǳ ƪ őΦǇΦ муΦ 

.ŠƘŜƳ ƭŞǘŀ ōȅƭŀ ǘŀƪŞ ŘƻƪƻƴőŜƴŀ ƻǇǊŀǾŀ ŎƘƻŘƴƝƪǳ ƴŀ 

ƴłǾǎƛ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘ ƪƻƭŜƳ ŘƻƳǳ őΦǇΦ омΣ ƻŘ ƪǘŜǊŞ ƧǎƳŜ 

ƻőŜƪłǾŀƭƛ ȊǾȇǑŜƴƝ ōŜȊǇŜőƴƻǎǘƛ ŎƘƻŘŎǻΦ 5ƭŜ ƻŘŜȊǾȅ 

ƻōőŀƴǻ ǳǎǳȊǳƧŜƳŜΣ ȌŜ ǘŀǘƻ ŀƪŎŜ ǎǇƭƴƛƭŀ ǎǾǻƧ ǵőŜƭΦ 

bŀ Ǉƻőłǘƪǳ ȊłǌƝ ōȅƭȅ ȊŀƘłƧŜƴȅ ǇǊłŎŜ ƴŀ ƻǇǊŀǾŠ 

ŘƭŀȌōȅΣ ǘŜǊŀǎȅ ŀ ǎŎƘƻŘƛǑǘŠ ƪƻƭŜƳ ǾȇőŜǇǳ ƴŀ ƘǌƛǑǘƛ Ǿ 

aƻǊŀǑƛŎƝŎƘΦ ¢ȅǘƻ ǇǊłŎŜ ōǳŘƻǳ ŘƻƪƻƴőŜƴȅ Řƻ ƪƻƴŎŜ 

ȊłǌƝ ǘŀƪΣ ŀōȅ ǘƻǘƻ ȊłȊŜƳƝ ōȅƭƻ ǇƭƴŠ ǇǊƻǾƻȊǳǎŎƘƻǇƴŞ 

Řƻ ǘŜǊƳƝƴǳ ƪƻƴłƴƝ ƘŀǎƛőǎƪŞ ǎƻǳǘŠȌŜ αh ǇƻƘłǊ 

ǎǘŀǊƻǎǘȅ ƻōŎŜά ŘƴŜ оΦмлΦнлнлΦ 

± ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘƻōŠ ǇǊƻōƝƘŀƧƝ ǇǊłŎŜ ƴŀ ǇǊƻŘƭƻǳȌŜƴƝ 

ǾƻŘƻǾƻŘƴƝƘƻ ǌŀŘǳ ŀ ǾƻŘƻǾƻŘƴƝŎƘ ǇǌƝǇƻƧŜƪ ƪŜ ǘǌŜƳ 

ǎǘŀǾŜōƴƝƳ ǇŀǊŎŜƭłƳ ǾŜ ½ōȅƘƴŠǾƛŎƝŎƘΦ 

½ ŘǻǾƻŘǳ ǇƻǑƪƻȊƻǾłƴƝ ōǳŘƻǾȅ ǑƪƻƭȅΣ ƳƻōƛƭƛłǌŜ 

ŘŠǘǎƪŞƘƻ ƘǌƛǑǘŠ ŀ őŀǎǘŞƳǳ ƴŜǇƻǌłŘƪǳ ǇǊƻōƝƘŀƧƝ 

ǇǌƝǇǊŀǾƴŞ ǇǊłŎŜ ƴŀ ǾȅōǳŘƻǾłƴƝ ƪŀƳŜǊƻǾŞƘƻ 

ǎȅǎǘŞƳǳ ƻƪƻƭƝ Ǒƪƻƭȅ ŀ ƴƻǾŞƘƻ ǎǘŀƴƻǾƛǑǘŠ ƪƻƴǘŜƧƴŜǊǻ 

ƴŀ ǘǌƝŘŠƴȇ ƻŘǇŀŘ Ǿ aƻǊŀǑƛŎƝŎƘΦ WŜƘƻ ƛƴǎǘŀƭŀŎŜ ōȅ 

ƳƻƘƭŀ ǇǊƻōŠƘƴƻǳǘ ƧƛȌ ƴŀ Ȋŀőłǘƪǳ ƭŜǘƻǑƴƝƘƻ ǌƝƧƴŀΦ  

5łƭŜ ǇǊƻōƝƘł ŘŀƭǑƝ ŦłȊŜ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ǾȅōǳŘƻǾłƴƝ 

ƳǳƭǘƛŦǳƴƪőƴƝƘƻ ǎǇƻǊǘƻǾƛǑǘŠ Ǿ WŀƴƻǾƛŎƝŎƘΣ ƴŀ ƧŜƘƻȌ 

ǊŜŀƭƛȊŀŎƛ ōȅŎƘƻƳ ƳŠƭƛ ƻōŘǊȌŜǘ ŘƻǘŀŎƛ ƻŘ aƛƴƛǎǘŜǊǎǘǾŀ 

ǇǊƻ ƳƝǎǘƴƝ ǊƻȊǾƻƧ 2w ǾŜ ǾȇǑƛ н ƳƛƭΦ YőΦ  

5ƻ ƴŠƪǘŜǊȇŎƘ ǇƭłƴƻǾŀƴȇŎƘ ŀƪŎƝ ƴłƳ ōƻƘǳȌŜƭ ȊŀǎłƘƭ 

/h±L5Σ Ƨŀƪƻ ƴŀǇǌΦ ƻǇǊŀǾŀ ǎƻŎƛłƭƴƝŎƘ ȊŀǌƝȊŜƴƝ ŀ ƧƝŘŜƭƴȅ 

ǾŜ ǑƪƻƭŜΦ błǑ ǇǊƻƧŜƪǘ ōȅƭ ȊŜ ǎǘǊŀƴȅ a!{ ŘƻǇƻǊǳőŜƴ 

ƪŜ ǎŎƘǾłƭŜƴƝ ƴŀ {½LCΣ ŀƭŜ ȊŘŀ ŘƻǘŀŎƛ ǎƪǳǘŜőƴŠ 

ƻōŘǊȌƝƳŜ, ǎŜ ōǳŘŜ ǊƻȊƘƻŘƻǾŀǘ ŀȌ Ǿ Řǳōƴǳ нлнмΦ tƻ 

ŘƻƘƻŘŠ ǎ ǾŜŘŜƴƝƳ Ǒƪƻƭȅ ƧǎƳŜ ǘŜŘȅ ǘǳǘƻ ƴŀ ƭŜǘƻǑƴƝ Ǌƻƪ 

ƴŀǇƭłƴƻǾŀƴƻǳ ŀƪŎƛ ǇǌŜǎǳƴǳƭƛ ƴŀ Ǌƻƪ ǇǌƝǑǘƝΦ 

¢ŀƪŞ ōȅŎƘ ǊłŘ ŎƘǘŠƭ ǾȅǎǾŠǘƭƛǘ ƴŠƪƻƭƛƪ ŘŜȊƛƴŦƻǊƳŀŎƝΣ 

ƪǘŜǊŞ ǎŜ ƪ ƴłƳ ŘƻƴŜǎƭȅΦ bŀǇǌƝƪƭŀŘ ƪƻƴłƴƝ wŀƭƭȅŜ 

¿ŜƭŜȊƴŞ ƘƻǊȅ - ƻōŜŎ ǎ ǘƻǳǘƻ ŀƪŎƝ ƴŜƳł ƴƛŎ 

ǎǇƻƭŜőƴŞƘƻΣ ƻŘ ǇƻǌłŘŀƧƝŎƝƘƻ ǘŞǘƻ ǊŀƭƭȅŜ 

neŘƻǎǘłǾłƳŜ ȌłŘƴŞ ŦƛƴŀƴőƴƝ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪȅΣ ǇǊƻǘƻȌŜ 

ǎƻǳǘŠȌ ƴŜǇǊƻōƝƘł ƴŀ ƻōŜŎƴƝŎƘ ƪƻƳǳƴƛƪŀŎƝŎƘΦ 

WŜŘƛƴȇƳ ǇǌƝƧƳŜƳ Ȋ ǘŞǘƻ ŀƪŎŜ ƧŜ ǇǌƝǎǇŠǾŜƪ ǇƻǌŀŘŀǘŜƭŜ 

ǊŀƭƭȅŜ ƘŀǎƛőǻƳ ƴŀ ǇƻǌŀŘŀǘŜƭǎƪƻǳ őƛƴƴƻǎǘΦ 5łƭŜ ƧƛȌ 

ǾȇǑŜ ȊƳƝƴŠƴŞ ƴƻǾŞ ǾƧŜȊŘȅ ƪ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘŜƳ - ƴłƪƭŀŘȅ 

ƴŀ ƧŜƧƛŎƘ ȊǌƝȊŜƴƝ ǎƛ ƪŀȌŘȇ ǾƭŀǎǘƴƝƪ ƴŜƳƻǾƛǘƻǎǘƛ ƘǊŀŘƛƭ Ȋ 

ǾƭŀǎǘƴƝŎƘ ǇǊƻǎǘǌŜŘƪǻ όǾȇƧƛƳƪǳ ǘǾƻǌƝ ǇƻǳȊŜ ǾƧŜȊŘȅ 

ǇƻǑƪƻȊŜƴŞ ǇƻǾƻŘƴƝύΦ  

WŜǑǘŠ Ƴƛ ŘƻǾƻƭǘŜ ǎŜ ǾȅƧłŘǌƛǘ ƪ ǘŞƳŀǘǳ ǘǌƝŘŠƴƝ ƻŘǇŀŘǳΦ 

L Ǉƻ ǳƪƻƴőŜƴƝ ǇƛƭƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ǎ ǘǌƝŘŠƴƝƳ Ǉƭŀǎǘǻ Řƻ 

ǇȅǘƭǻΣ ƴŠƪǘŜǌƝ ƴŀǑƛ ƻōőŀƴŞ ƴŜŎƘłǾŀƧƝ ƻǇŀƪƻǾŀƴŠ 

ƴŀǇƭƴŠƴŞ ȌƭǳǘŞ ǇȅǘƭŜ ǇǌŜŘ ƪƻƴǘŜƧƴŜǊȅ όǾŠǘǑƛƴƻǳ ŀƴƛ 

ƴŜȊƳłőƪƴƻǳ ǇƭŀǎǘƻǾŞ ƭłƘǾŜύ ŀ ƘȅȊŘƝ ǘƝƳ ǘŀƪ ƴŀǑƛ 

ƻōŜŎΦ ¢ȅǘƻ ƻōőŀƴȅ ǇǊƻǎƝƳŜΣ ŀōȅ Ǉƭŀǎǘȅ ǾƭƻȌƛƭȅ Řƻ 

ǇǊłȊŘƴȇŎƘ ƪƻƴǘŜƧƴŜǊǻΣ ƪǘŜǊŞ Ƨǎƻǳ ƪ ǘƻƳǳ ǳǊőŜƴȅΦ  

bŀ ȊłǾŠǊ Ƴƛ ŘƻǾƻƭǘŜΣ ŀōȅŎƘƻƳ ǾłƳ ǾǑŜƳ ǇƻǇǌłƭƛ 

ǇǌŜŘŜǾǑƝƳ ƘƻŘƴŠ ȊŘǊŀǾƝ ŀ ŀōȅŎƘƻƳ ǇƻŘȊƛƳƴƝ ƻōŘƻōƝ 

ǎǇƻƭŜőƴŠ ǇǌŜƪƻƴŀƭƛ ōŜȊ ǾŠǘǑƝŎƘ ǇǊƻōƭŞƳǻ 

 

½ŀ h¨ aƻǊŀǑƛŎŜ wƻƳŀƴ ~ǘŠǇłƴŜƪΣ ǎǘŀǊƻǎǘŀ 
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Hl§Ģen² rozhlasu - nechte si zas²lat 

uĤiteĽn® informace 
 

{Ŝ ǎƭǳȌōƻǳ IƭłǑŜƴƝǊƻȊƘƭŀǎǳΦŎȊ ōǳŘŜǘŜ ǾȌŘȅ Ǿőŀǎ ƛƴŦƻǊƳƻǾłƴƝ ƻ ŘǻƭŜȌƛǘȇŎƘ ǳŘłƭƻǎǘŜŎƘ 

ƴŜōƻ ƪǊƛȊƻǾȇŎƘ ǎƛǘǳŀŎƝŎƘ Ǿ ƴŀǑƝ ƻōŎƛΣ ŀǙ ƧǎǘŜ ƪŘŜƪƻƭƛǾ ŀ ƪŘȅƪƻƭƛǾΦ  
 

aŜȊƛ ƪƻƳǳƴƛƪŀőƴƝ ƪŀƴłƭȅ ǇŀǘǌƝ ǿŜōΣ ŜƳŀƛƭΣ {a{Σ ǎƻŎƛłƭƴƝ ǎƝǘŠ ŀ ƳƻōƛƭƴƝ ŀǇƭƛƪŀŎŜ ǇǊƻ 

ŎƘȅǘǊŞ ǘŜƭŜŦƻƴȅΦ ±ȅǳȌƛǘƝ ǎƭǳȌŜō IƭłǑŜƴƝǊƻȊƘƭŀǎǳΦŎȊ ƧŜ ǊǻȊƴƻǊƻŘŞΦ  
 

tǌƛ ǎŀƳƻǘƴŞ ǊŜƎƛǎǘǊŀŎƛ ǎƛ ǎŀƳƛ ȊǾƻƭƝǘŜ ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞ ǘȅǇȅ ƛƴŦƻǊƳŀŎƝ, ƻ ƪǘŜǊŞ ƳłǘŜ ƻǇǊŀǾŘǳ 

ȊłƧŜƳ - informace z ǵǌŀŘǳΣ ǇƻȊǾłƴƪȅ ƴŀ ƪǳƭǘǳǊƴƝ ŀ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ŀƪŎŜΣ ƪǊƛȊƻǾŞ ƘƭłǑŜƴƝ 

v ǇǌƝǇŀŘŠ ƴŜōŜȊǇŜőƝΣ ƛƴȊŜǊŎƛ ƴŜōƻ ǇǊƻŘŜƧΦ   
 

tǌƝƭƻƘƻǳ ƴŀǑŜƘƻ ȊǇǊŀǾƻŘŀƧŜ ƧŜ ƭŜǘłőŜƪ ǎ Ǉƻƪȅƴȅ Ƨŀƪ ǎŜ ƪŜ ǎƭǳȌōŠ αIƭłǑŜƴƝ ǊƻȊƘƭŀǎǳά ǇǌƛǇƻƧƛǘΦ  

 

 
  

±ƻƭōȅ Řƻ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜ ǎŜ ǳǎƪǳǘŜőƴƝ 
 

v ǇłǘŜƪ нΦмлΦнлнл ƻŘ мпΦлл ƘƻŘƛƴ Řƻ ннΦлл ƘƻŘƛƴ 

a v sobotu 3.10.2020 od 8.00 hodin do 14.00 hodin 
 

ǾƻƭŜōƴƝŎƘ ƳƝǎǘƴƻǎǘƛ Ƨǎƻǳ ǇƻŘƭŜ ƳƝǎǘŀ ǘǊǾŀƭŞƘƻ pobytu. 

aƻǊŀǑƛŎŜΣ WŀƴƻǾƛŎŜ όƻōőŀƴŞ WŀƴƻǾƛŎ ŀ IƻƭƛőŜƪύΣ {ƪǳǇƛŎŜ ŀ ½ōȅƘƴŠǾƛŎŜΦ 

 

±ƻƭƛőƛ ōǳŘŜ ǳƳƻȌƴŠƴƻ ƘƭŀǎƻǾłƴƝ ǇƻǘŞΣ ƪŘȅ ǇǊƻƪłȌŜ ǎǾƻƧƛ ǘƻǘƻȌƴƻǎǘ ŀ ǎǘłǘƴƝ ƻōőŀƴǎǘǾƝ 2ŜǎƪŞ ǊŜǇǳōƭƛƪȅ 

όƻōőŀƴǎƪȇƳ ǇǊǻƪŀȊŜƳ ƴŜōƻ  ŎŜǎǘƻǾƴƝƳ ǇŀǎŜƳ 2ŜǎƪŞ ǊŜǇǳōƭƛƪȅύΦ 

 

±ƻƭƛő ƳǳǎƝ Řƻ ǾƻƭŜōƴƝ ƳƝǎǘƴƻǎǘƛ ǾǎǘǳǇƻǾŀǘ ǎ ǊƻǳǑƪƻǳΣ ǇƻǳȌƝǘ ŘŜȊƛƴŦŜƪŎƛ ŀ ŘƻŘǊȌƻǾŀǘ ŘƻǎǘŀǘŜőƴŞ 
rozestupy. 
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ZE ZBYHNĖVIC 
¦ƪƻƴőŜƴƝ ǇǊłȊŘƴƛƴ 

± ǇłǘŜƪ нуΦ ǎǊǇƴŀ нлнл ƧǎƳŜ ǎŜ ǎŜǑƭƛ ƴŀ ƘǌƛǑǘƛΣ 

ŀōȅŎƘƻƳ ǾȅǳȌƛƭƛ ǇŠƪƴŞ ǇƻőŀǎƝ ƴŀ ǊƻȊƭƻǳőŜƴƝ ǎ 

ǇǊłȊŘƴƛƴŀƳƛΦ ± ǊłƳŎƛ ǇǊƻƎǊŀƳǳ ǇǊƻōŠƘƭŀ ǳƪłȊƪŀ 

ǇƻȌłǊƴƝƘƻ ǵǘƻƪǳ ŀ ǇǊƻ ŘŠǘƛ ōȅƭȅ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴȅ ǎƻǳǘŠȌŜ ŀ 

ƻŘƳŠƴȅΦ ±ǑƛŎƘƴƛ ƧǎƳŜ ǎƛ ǳȌƛƭƛ ǇŠƪƴŞ ƻŘǇƻƭŜŘƴŜΦ 

 

WƻǎŜŦ {ƻǳŘŜƪΣ ½ōȅƘƴŠǾƛŎŜ 

SDH MORAńICE 
tƻ ŘŜƭǑƝ ǇǊłȊŘƴƛƴƻǾŞ ƻŘƳƭŎŜ ±łƳ 

ǇǌƛƴłǑƝƳŜ ƳŀƭŞ ǎƘǊƴǳǘƝ ŘŠƴƝ Ǿ ƴŀǑƝ 

ƻōŎƛ ŀ ƴŀǑƛŎƘ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ ǵǎǇŠŎƘǻΦ 

± ǇłǘŜƪ ммΦ ȊłǌƝ ǇǊƻōŠƘƭƻ ŘƛǾŀŘŜƭƴƝ 

ǇǌŜŘǎǘŀǾŜƴƝ Ǿ ǇƻŘłƴƝ ŘƛǾŀŘŜƭƴƝƘƻ 

ǎǇƻƭƪǳ ~ǘŠǇłƴŜƪ ǎ ƴłȊǾŜƳ α2ŜǊƴł 

ƳŀŘƻƴŀάΦ  ± ƴŜŘŠƭƛ нлΦ ȊłǌƝ ƧǎƳŜ 

ǳǎǇƻǌłŘŀƭƛ ƧƛȌ ǘǊŀŘƛőƴƝ ǇƻǎǾƝŎŜƴǎƪŞ 

ŦƻǘōŀƭƻǾŞ ǳǘƪłƴƝΣ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǎ ƴƝƳ 

ǎƻǳōŠȌƴŠ ōȅƭ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴ ŘŠǘǎƪȇ ŘŜƴ 

ǇǊƻ ƴŀǑŜ ƴŜƧƳŜƴǑƝΦ tƻőŀǎƝ ƴłƳ Ǉǌłƭƻ 

ŀ ǵőŀǎǘ ǎǇƻǊǘƻǾŎǻ ƛ ǎƻǳǘŠȌƝŎƝŎƘ ōȅƭŀ 

ƘƻƧƴł. 

 

.ƻƘǳȌŜƭ ƧǎƳŜ ƴŜƳƻƘƭƛ ǳǎǇƻǌłŘŀǘ ǾƛƴƻōǊŀƴƝ ŀ őƭŜƴǎƪƻǳ ǎŎƘǻȊƛΣ ōǳŘŜƳŜ ŘƻǳŦŀǘΣ ȌŜ ŘŀƭǑƝ ŀƪŎŜ ǳȌ ǊǳǑƛǘ 

nebudeme. 

 

aƭŀŘƝ Ƙŀǎƛőƛ ǎŜ Ǉƻ ǇǊłȊŘƴƛƴłŎƘ Ȋŀőŀƭƛ ǎŎƘłȊŜǘ ŀ ȊŀƘłƧƛƭƛ ǘŀƪ ƴƻǾƻǳ ǎŜȊƽƴǳ фΦ фΦ нлнлΦ  

{ǘłƭŜ ǎŜ ƳǻȌŜƳŜ ǇȅǑƴƛǘ Ǿȅǎƻƪƻǳ ǵőŀǎǘƝΣ ŎƘƻŘƝ ƪƻƭŜƳ ол ŘŠǘƝΦ ½łƧŜƳ ŘŠǘƝ ƴłǎ ǾŜƭƛŎŜ ǘŠǑƝΣ ƧŜ ǘƻ ǇǊƻ ƴłǎ ƪǊłǎƴł 

ȊǇŠǘƴł ǾŀȊōŀΦ 

± ǎƻōƻǘǳ мфΦ ȊłǌƝ ƧǎƳŜ ǎŜ Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƛ ǇǊǾƴƝ 

ǎƻǳǘŠȌŜ Ǿ ǇƻȌłǊƴƝƳ ǵǘƻƪǳ Ǿ IŜǌƳŀƴƻǾŠ 

aŠǎǘŎƛΣ ƻŘƪǳŘ ƧǎƳŜ ǎƛ ǾŜȊƭƛ ŘƻƳǻ 

ǎǇƻǳǎǘǳ ƳŜŘŀƛƭƝΦ 5ǊǳȌǎǘǾƻ ƳƭŀŘǑƝŎƘ 

Ȍłƪǻ ǎŜ ǳƳƝǎǘƛƭƻ ƴŀ ƪǊłǎƴŞƳ оΦ ƳƝǎǘŠΦ 

StaǊǑƝ ȌłŎƛ ǎŜ ǳƳƝǎǘƛƭƛ ƴŀ нΦ ŀ оΦ ƳƝǎǘŠΦ 

±ǑŜƳ ƳƻŎ DǊŀǘǳƭǳƧŜƳŜΗΗΗ  

h ǾƝƪŜƴŘǳ нрΦ - нтΦ ȊłǌƝ ƳłƳŜ 

ƴŀǇƭłƴƻǾŀƴŞ ǎƻǳǎǘǌŜŘŠƴƝ Ǿ 

hǳŎƳŀƴƛŎƝŎƘΣ ƪŘŜ ōǳŘŜƳŜ ƴŀŎǾƛőƻǾŀǘ 

ƧŜŘƴƻǘƭƛǾŞ ŘƛǎŎƛǇƭƝƴȅ ƴŀ ōǊŀƴƴȇ ȊłǾƻŘΣ 
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ƪǘŜǊȇ ǇǊƻōŠƘƴŜ муΦ ǌƝƧƴŀ Ǿ /ƘƭǳƳǳ ǳ IƭƛƴǎƪŀΦ 5ƻǳŦłƳŜΣ ȌŜ ǎŜ ƴŀǇƭłƴƻǾŀƴŞ ŀƪŎŜ ǳǎƪǳǘŜőƴƝΣ ȌŜ ƴłƳ ƧŜ ƻǇŠǘ 

ƴŠƧŀƪȇ ȊłƪŀȊ ƴŜȊƘŀǘƝΦ 

±ǑŜŎƘƴȅ ƴŀǑŜ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ǎŜ ǎƴŀȌƝƳŜ ŦƛƴŀƴŎƻǾŀǘ ȊŜ ȊƝǎƪŀƴȇŎƘ ŘƻǘŀŎƝ ƻŘ tŀǊŘǳōƛŎƪŞƘƻ ƪǊŀƧŜΣ h{I /ƘǊǳŘƛƳ ŀ 

a~a¢ ŀ ƴŜȊŀǘŠȌƻǾŀǘ ǇƻƪƭŀŘƴǳ ƘŀǎƛőǻΦ 

 

tƻƻƘƭŞŘƴǳǘƝ Ȋŀ ǎƻǳǘŠȌŜƳƛ ƳǳȌǻ ŀ ȌŜƴΥ 

aǳȌƛ ǾȅǊŀȊƛƭƛ нтΦ őŜǊǾƴŀ ƴŀ ǎƻǳǘŠȌ Řƻ ~ǘŠǇłƴƻǾŀΣ ƪŘŜ ƻōǎŀŘƛƭƛ оΦ ƳƝǎǘƻΦ ±ŜőŜǊ ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƪƭǳŎƛ ƴŀ ǎƻǳǘŠȌ Řƻ 

tǊƻǎŜǘƝƴŀΣ ƻŘƪǳŘ ǎƛ ƻŘǾŜȊƭƛ сΦ ƳƝǎǘƻΦ  

{ƻōƻǘŀ уΦ ǎǊǇƴŀ ǎŜ ƴŜǎƭŀ ǳ ƪƭǳƪǻ Ǿ ǵǎǇŠǑƴŞƳ ŘǳŎƘǳΦ bŜƧǇǊǾŜ Ǿ [ǳƪŀǾƛŎƛ ǎ őŀǎŜƳ ннΣ рф ōǊŀƭƛ мΦ ƳƝǎǘƻΣ ǇƻǘŞ 

ǾŜőŜǊ Ȋ ƴƻőƴƝ ǎƻǳǘŠȌŜ Ǿ hǘǊŀŘƻǾŠ ǎ őŀǎŜƳ нлΣнф ǎƛ ŘƻǾŜȊƭƛ ǘŞȌ ǇƻƘłǊ Ȋŀ мΦ ƳƝǎǘƻΦ  

± ǎƻōƻǘǳ ннΦ ǎǊǇƴŀ ǾȅǊŀȊƛƭƻ ǎƳƝǑŜƴŞ ŘǊǳȌǎǘǾƻ ƳǳȌǻ ŀ ȌŜƴ Řƻ YƻǎǘŜƭŎŜ ǳ IΦaΦΣ ƪŘŜ Ǉƻ ŘǾƻǳ ƪƻƭŜŎƘΣ ƪŘȅ ǎŜ 

őŀǎȅ ǎőƝǘŀƭȅΣ ŘƻǾŜȊƭƛ ƴŀƪƻƴŜŎ ǇƻƘłǊ Ȋŀ нΦ ƳƝǎǘƻΦ ±ŜőŜǊ ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƳǳȌƛ ƛ ȌŜƴȅ ƴŀ ƴƻőƴƝ ǎƻǳǘŠȌ Ǿ .ǊőŜƪƻƭŜŎƘΦ ¢ŀǘƻ 

ǎƻǳǘŠȌ ōȅƭŀ ǎƻǳőłǎǘƝ {ǳƳƳŜǊ ƴƛƎƘǘ ŎǳǇǳΦ YƭǳƪǻƳ ǎŜ ȊŘŜ ƳƻŎ ƴŜŘŀǌƛƭƻΣ ŀ ǘŀƪ ƻŘƧƝȌŘŠƭƛ ǎ ƴŜǇƭŀǘƴȇƳ ǇƻƪǳǎŜƳΦ 

½ŀǘƻ ȌŜƴłƳ ǎŜ ȊŀŘŀǌƛƭƻΦ bŀ ǎƻǳǘŠȌ ƴŜƧŜƭȅ ǎ ǾŜƭƪȇƳ ƻőŜƪłǾłƴƝƳΣ ŀ Ǉƻ ƳŜƴǑƝŎƘ ǇǊƻōƭŞƳŜŎƘ ǎƴŀŘ ƴŀ ǾǑŜŎƘ 

ǇƻǎǘŜŎƘ Řƻƪƻƴőƛƭȅ ǵǘƻƪ ǎ őŀǎŜƳ нуΣолΦ bƛŎƳŞƴŠ ƴŀƪƻƴŜŎ ǎƪƻƴőƛƭȅ ƴŀ ƪǊłǎƴŞƳ ŘǊǳƘŞƳ ƳƝǎǘŠΦ  

¢ȇŘŜƴ ƴŀ ǘƻΣ нфΦ уΦΣ ƧǎƳŜ ƻǇŠǘ ǾǑƛŎƘƴƛ ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƴŀ ƴƻőƴƝ ǎƻǳǘŠȌ Řƻ ~ǘŠǇłƴƻǾŀΦ aǳȌƛ ǎƛ ȊŘŜ ŘƻōŠƘƭƛ ǇǊƻ ƳƝǎǘƻ 

ǑŜǎǘŞΣ ȌŜƴłƳ ǎŜ ȊŀŘŀǌƛƭƻ ŀ ǎ őŀǎŜƳ нрΣсф ƻǾƭłŘƭȅ ǎƻǳǘŠȌ ŀ ȊƝǎƪŀƭȅ ǇǊǾƴƝ ƳƝǎǘƻΗ bǳǘƴƻ ǇƻŘƻǘƪƴƻǳǘΣ ȌŜ őŀǎŜƳ 

ǇǌŜƪƻƴŀƭȅ ƛ ƪƭǳƪȅ Ȋ aƻǊŀǑƛŎΣ ŎƻȌ ǳȌ ǎŜ ŀǎƛ ƴƛƪŘȅ ƴŜǇƻŘŀǌƝΦ   

¢ǌƛŎłǘŞƘƻ ǎǊǇƴŀ ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƪƭǳŎƛ ƴŀ ǾȇŎƘƻŘƻőŜǎƪƻǳ ŜȄǘǊŀƭƛƎǳ Řƻ aȅǑǘŠǾŎŜΣ ƻŘƪǳŘ ǎƛ ǎ őŀǎŜƳ муΥмф ƻŘǾŜȊƭƛ ƪǊłǎƴŞ 

фΦ ƳƝǎǘƻΦ ± ǎƻōƻǘǳ рΦ ȊłǌƝ ǎŜ ƪƭǳŎƛ Ȋǵőŀǎǘƴƛƭƛ ŜȄǘǊŀƭƛƎȅ ǾŜ ½ŘŜǊŀȊƛΣ ƪŘŜ ƻōǎŀŘƛƭƛ моΦ ǇǌƝőƪǳ ŀ Ǿ ƴŜŘŠƭƛ сΦ ȊłǌƝ Ǿ 

Iƭƛƴǎƪǳ ǎƛ ƪƭǳŎƛ ŘƻōŠƘƭƛ ǇǊƻ ǇƻƘłǊ Ȋŀ нΦ ƳƝǎǘƻΦ  

{ƻōƻǘŀ мнΦ фΦ ōȅƭŀ ƴŀ ǇƻƘłǊȅ ǾŜƭƳƛ ōƻƘŀǘłΦ bŜƧǇǊǾŜ ŘƻǇƻƭŜŘƴŜ 

ǾŜ {ƭŀǘƛƶŀƴŜŎƘΣ ƻŘƪǳŘ ƧǎƳŜ ǇǌƛǾŜȊƭƛ ǇƻƘłǊȅ ƘƴŜŘ ŘǾŀΦ YƭǳŎƛ Ȋŀ 

ƪǊłǎƴŞ ǇǊǾƴƝ ƳƝǎǘƻ ŀ ȌŜƴȅ Ȋŀ ƳƝǎǘƻ ǘǌŜǘƝΦ hŘǇƻƭŜŘƴŜ ǇǊƻōŠƘƭŀ 

ǎƻǳǘŠȌ Ǿ [łƴŜŎƘΣ ƪŘŜ ǎŜ ǘŀƪŞ Řŀǌƛƭƻ ŀ ǇǌƛǾŜȊƭƛ ƧǎƳŜ ǇƻƘłǊ Ȋŀ нΦ 

ƳƝǎǘƻΦ 5ǻƭŜȌƛǘł ǇǊƻ ƻōŀ ǘȇƳȅ ōȅƭŀ ǾŜőŜǊƴƝ ǎƻǳǘŠȌ Ǿ wƻǎƛŎƝŎƘΦ ¿Ŝƴȅ 

ȊŀōŠƘƭȅ őŀǎ нуΣпс ŀ ǎƴŀŘ ǇǊƻǘƛ ǾǑŜƳ ȊłƪƻƴƛǘƻǎǘŜƳ ǾȅƘǊłƭȅ 

ǎƻǳǘŠȌΦ aǳȌƛ ǎ őŀǎŜƳ нлΣтт ǎƛ ǘŞȌ ŘƻōŠƘƭƛ ǇǊƻ ƳƝǎǘƻ ǇǊǾƴƝΗ 

/ŜƭƪƻǾŠ ƳǳȌƛ ƛ ȌŜƴȅ ƻōǎŀŘƛƭƛ ŘǊǳƘŞ ƳƝǎǘƻ Ǿ {ǳƳƳŜǊ ƴƛƎƘǘ ŎǳǇǳ 

нлнлΣ ƧŜƘƻȌ ǾȅƘƭłǑŜƴƝ ǇǊƻōŠƘƴŜ ƴŀ ƳƻǊŀǑƛŎƪŞ ǎƻǳǘŠȌƛ оΦ ǌƝƧƴŀΗ 

bǳǘƴƻ ǇƻŘƻǘƪƴƻǳǘΣ ȌŜ ȌŜƴłƳ ƴŀ ŘǊǳƘƻǳ ǇǌƝőƪǳ Ǉƻǎǘŀőƛƭƻ ƻōƧŜǘ ǇƻǳȊŜ о ǎƻǳǘŠȌŜΦ YŘƻ ǾƝΣ Ƨŀƪ ōȅ ǘƻƳǳ ōȅƭƻΣ 

ƪŘȅōȅ ǎŜ Ȋǵőŀǎǘƴƛƭȅ ǾǑŜŎƘ р-ǘƛ ǎƻǳǘŠȌƝΦ  .ƻƘǳȌŜƭ Ƨŀƪ ƳǳȌǻƳΣ ǘŀƪ ȌŜƴłƳΣ ǳǘŜƪƭŀ ǇǊǾƴƝ ǇǌƝőƪŀ ƻ ǇƻǳƘȇ ƧŜŘŜƴ 

bod! Tak snad za rok!  

± ǎƻōƻǘǳ мфΦ ȊłǌƝ ƻōŀ ǘȇƳȅ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǎ ŘŠǘƳƛ ǾȅǊŀȊƛƭƛ ƴŀ ǎƻǳǘŠȌ Řƻ IŜǌƳŀƴƻǾŀ aŠǎǘŎŜΦ ¿Ŝƴȅ ǎƛ ŘƻōŠƘƭȅ ǇǊƻ 

ǇƻƘłǊ Ȋŀ мΦ ƳƝǎǘƻΣ ƳǳȌƛ ǘŀƪǘŞȌΦ aǳȌƛ ǎŜ zǵőŀǎǘƴƛƭƛ ƛ ǊƻȊǎǘǌŜƭǻ ƻ ǇǳǘƻǾƴƝ ǇƻƘłǊΣ ƪǘŜǊȇ ǘŀƪŞ ǾȅƘǊłƭƛΦ 

 

/ƻ ƴłǎ őŜƪłΥ 

± ǎƻōƻǘǳ оΦ ǌƝƧƴŀ ƻŘ фΥлл ƘƻŘƛƴ ǇǊƻōŠƘƴŜ ƴŀ ƘǌƛǑǘƛ ƧƛȌ ǘǊŀŘƛőƴƝ Ƙŀǎƛőǎƪł ǎƻǳǘŠȌ αh ǇƻƘłǊ ǎǘŀǊƻǎǘȅ ƻōŎŜ 

aƻǊŀǑƛŎŜάΦ tǌƛƧřǘŜ ǇƻŘǇƻǌƛǘ ƴŀǑŜ ǎƻǳǘŠȌƴƝ ǘȇƳȅ ŘŠǘƝΣ ƳǳȌǻ ƛ ȌŜƴ ŀ ǳȌƝǘ ǎƛ ǎǇƻƭŜőƴŠ ǎ ƴłƳƛ ǇǌƝƧŜƳƴȇΣ ǾŠǌƝƳŜ 

ȌŜ ƛ ǎƭǳƴŜőƴȇ ŘŜƴ Ǉƭƴȇ ŘƻōǊŞƘƻ ƧƝŘƭŀΣ ǇƛǘƝ ŀ ƪǾŀƭƛǘƴƝŎƘ ǎǇƻǊǘƻǾƴƝŎƘ ȊłȌƛǘƪǻΗ  

± ƴŜŘŠƭƛ пΦ ǌƝƧƴŀ ǇǊƻōŠƘƴŜ ƴƻƘŜƧōŀƭƻǾȇ ǘǳǊƴŀƧ αh ǇƻƘłǊ aƛƭƻǑŜ ±ŀƭŜƴǘȅάΦ  ½ŀőłǘŜƪ Ǿ фΥлл ƘƻŘƛƴΦ 

tǌŜƧŜƳŜ ǾǑŜƳ ƪǊłǎƴȇ ŀ ǇƻƘƻŘƻǾȇ ǇƻŘȊƛƳ ōŜȊ ǾŠǘǑƝŎƘ ƻƳŜȊŜƴƝΗ 

aƻƴƛƪŀ YƻǎƛƴƻǾłΣ YǾŠǘŀ YƭŀǎƻǾł ŀ Wƛǘƪŀ .ƻƭŜŎƘƻǾłΣ {5I aƻǊŀǑƛŎŜ  
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ZÁKLADNÍ ńKOLA A MATEľSKÁ ńKOLA 
tǌŜŘ ǇǊłȊŘƴƛƴŀƳƛ ƧǎƳŜ ǑƪƻƭƴƝ Ǌƻƪ Ȋŀƪƻƴőƛƭƛ ȊŀƘǊŀŘƴƝ ǎƭŀǾƴƻǎǘƝΣ ƪǘŜǊł ǎŜ ƪƻƴŀƭŀ ноΦ őŜǊǾƴŀΦ 
{ƭŀǾƴƻǎǘƴƝƘƻ ǇŀǎƻǾłƴƝ se ujal pan 

ƳƝǎǘƻǎǘŀǊƻǎǘŀ tŜǘǊ .ƻǊƪƻǾŜŎ 

sǇƻƭŜőƴŠ ǎ ǇŀƴƝ ǌŜŘƛǘŜƭƪƻǳΦ 

tŀǎƻǾŀƭƛ ƴŀǑŜ ǇǌŜŘǑƪƻƭłőƪȅ ƴŀ 

Ǒƪƻƭłƪȅ ŀ ǊƻȊƭƻǳőƛƭƛ ǎŜ ǎ ŀōǎƻƭǾŜƴǘȅ 

рΦ ǘǌƝŘȅΣ ƪǘŜǌƝ ƻŘ ȊłǌƝ ƴŀǾǑǘŠǾǳƧƝ нΦ 

ǎǘǳǇŜƶ ȊłƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭȅ Ǿ IŜǌƳŀƴƻǾŠ 

aŠǎǘŎƛΣ .ƻƧŀƴƻǾŠ őƛ /ƘǊǳŘƛƳƛ ŀ 

DȅƳƴłȊƛǳƳ WƻǎŜŦŀ wŜǎǎŜƭŀ Ǿ 

/ƘǊǳŘƛƳƛΦ !ƪŎŜ ǇǊƻōŠƘƭŀ Ǿ 

komornŠƧǑƝƳ ŘǳŎƘǳ Ȋŀ ǇǌƝǎƴŠƧǑƝŎƘ 

ƘȅƎƛŜƴƛŎƪȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪΣ ŀƭŜ ƧǎƳŜ 

ǊłŘƛΣ ȌŜ ǎŜ ƴłƳ ǇƻŘŀǌƛƭƻ ƧƝ 

ǳǎǇƻǌłŘŀǘΦ  

 

YƻƴŎŜƳ ǎǊǇƴŀ ƳŠƭƛ ȌłŎƛ ȊłƪƭŀŘƴƝ Ǒƪƻƭȅ 

ƛ ŘŀƭǑƝ ƳƝǎǘƴƝ ȊłƧŜƳŎƛ ƳƻȌƴƻǎǘ 

ƴŀǾǑǘŠǾƻǾŀǘ ǇǌƝƳŠǎǘǎƪȇ ǘłōƻǊ 

ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴȇ ƴŀǑƝƳ ǊƻŘƛőƻǾǎƪȇƳ 

ǎǇƻƭƪŜƳ aha! aƻǊŀǑƛŎŜΦ tǊƻǘƻȌŜ 

ōȅƭ ƭŜǘƻǎ ƻ ǘłōƻǊ ƻōǊƻǾǎƪȇ ȊłƧŜƳΣ 

ǇƻȌłŘŀƭƛ ƧǎƳŜ ƻ ǇƻŘǇƻǊǳ ƴŀ ŘŀƭǑƝ 

ǇǊłȊŘƴƛƴƻǾŞ ŀƪǘƛǾƛǘȅ ǾŜ ǾȇȊǾŠ a~a¢Φ 

bŀǑŜ ȌłŘƻǎǘ ōȅƭŀ ǇƻŘǇƻǌŜƴŀΣ ŘƝƪȅ 

ǘƻƳǳ ǇǊƻōƝƘŀƭ ǎƻǳōŠȌƴŠ ǎ ǘłōƻǊŜƳ 

ƧŜǑǘŠ ǇǊƻƧŜƪǘ ά±ȊŘŠƭłǾŀŎƝŎƘ ŘƴǻέΦ ±Ŝ 

ǎǘŜƧƴŞ ŘƻōŠ ōȅƭŀ Ǿ ǇǊƻǾƻȊǳ ƛ ƳŀǘŜǌǎƪł 

ǑƪƻƭŀΦ ~ƪƻƭǳ Ǿ ǎǊǇƴǳ ƴŀǾǑǘŠǾƻǾŀƭƻ 

ōŜȊƳłƭŀ ǇŀŘŜǎłǘ ŘŠǘƝ ŀ ȌłƪǻΦ  


